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 Velkomst KR KR byder velkommen til dette år stormøde. Præsenterer de 
ansatte og landsbestyrelsen. Information om dagens program. 
Ingen indsigelser mod dagens program. 

2. Valg: Dirigent & referent  Kim Hyttel valgt som dirigent og Jan Ole Halkier som ref. 
3. Siden sidst   KR+KH Speciel situation i år. Det har handlet meget om økonomi. Se 

bilag 1 
Oplæg om fremtiden. Der er nedsat et visionsudvalg. Thor 
Bukhave Abildgaard, tovholder, fortæller lidt om dette. 
 

4 Indlæg Visionsgruppen Hvad skal DØE i fremtiden?  
Udvalget består af et bredt udvalg af medlemmer og ikke 
medlemmer. Rigtigt godt med mangfoldighed. Ikke medlemmer 
stiller gode spørgsmål. Kig fremad, ikke tilbage på hvad vi har 
gjort / plejer at gøre. Åbenhed om, hvem er vi.? Er vi ”kun” for 
gamle mænd? Er vi synlige nok? Er det enkelt nok at melde sig 
ind? Det skal være meget enkelt at melde sig ind. QR kode evt. på 
billetter til festivaler. 
Det skal være enkelt at se hvad vi får for vores penge.  
Hjemme siden skal være mere gennemskuelig. Der klikkes for 
meget inden man finder det man leder efter. 
”Code of Conduct”.  Det skal vi have kigget på. Der må ikke 
diskrimineres / chikaneres.  
Skal vi have en grønnere profil? Oplæg fra landsbestyrelsen 
ønskes. 

5 Intro til Gruppearbejde 1 
  
● Kommunikation til nye medlemmer 
 
  
● Samarbejde med bryggerier 

Vi skal have vendt den udvikling vi har haft de sidste par år. 
 
Efter gruppearbejde blev forslag opridset af Rie. 
Kim: kurserede lidt over medlemsproblematikken. 
 
Efter gruppearbejde blev forslag opridset af Henning P.  
 
Niels syntes at tallene og kommentarerne for udmeldelser er 
interessante.  
Helene: viste statistik for ind- og udmeldelser. 
Jesper: Synliggør medlemstilbud mv., over for medlemmer der 
”vakler”.  

6 Intro til Gruppearbejde 2 
   
● Økonomi + Ølentusiasten  tv 
 
 
 
 
 
 
 
● Fremtidig Struktur  th 
 

Vi skal have kigget på diverse emner vedr. økonomi og struktur 
 
Økonomi var ok. Flere forslag om bladet. Det er dyrt, men indtil 
videre nødvendigt at sende det ud. Debat om reklamer i bladet. 
Ingen endelig konklusion. Kalenderen skal bevares da mange 
bruger den til at tjekke arrangementer.  
Skal der evt være rabat på kontingent, hvis bladet fravælges? 
Der skal arbejdes videre med forslagene. 
 
 
Regionerne skal blive, og involveres mere. Formålet med 
foreningen var der bred enighed om var ok 
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7 Opsamling på gruppearbejder Kim afrunder gruppearbejdet og overdrager scenen til Hans 
Peter. 

8 Årets Bryggeri (HPJ)  Orientering af Hans Peter om det forslag, han har indsendt. 
Rigtigt mange afdelinger peger på ”eget” bryggeri. Der var kun 14 
% der stemte på det bryggeri der vandt. Ca. 30 % af alle stemmer 
gik til bryggerier, der ikke nåede topti. 
Der har været stor debat om forslaget. Det bør debatteres   
hvordan vi udvælger / vælger Årets Bryggeri. Den nuværende 
landsbestyrelse lægger op til at den nyvalgte landsbestyrelse, 
udstikker retningslinjer for, hvordan man takler dette. 

9 Næste stormøde 1 februar 2025  
10 Evt: Indlæg fra Henning Palm: Tonen i debatterne og diverse mails er 

ikke i orden. 
 
Kim giver ordet til Niels Torm. Niels glæder sig over at tonen på 
dette stormøde har været rigtig god.  
Der har været flere der ønsker at stille op til nyvalg af lands-
bestyrelsen. Det er rigtigt fint. Der mangler pt. dog stadig en 
enkelt kandidat. 
 

 


